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  Skupina POUTA začala po 4 letech po úspěšné prvotině „POUTA…v nás“ natáčet nové
autorské CD. Natáčet se bude během dubna a května v Chrudimi ve studiu DesignPro a v Plzni,
mix a mastering nahrávek pak v Praze ve studiu MusicBox, o vydání se opět postará
Vydavatelství Casey Hradec Králové.
 
Zvukové režie se stejně jako u prvního CD ujme špičkový zvukař Mirek Hron, hudební režie a
produkce pak Jirka Mucha. 
„Radek Novák: S Jirkou Muchou jsme se potkali letos úplně náhodou díky doporučení
vynikajícího muzikanta a kytaristy Míši Röhricha z Plzně, který právě s Jirkou spolupracuje.
Jirka je mimořádný muzikant, aranžér, skladatel, zvukař a producent. Pouta jsou kapela, která
je zařazována do škatulky folk, country a trampské muziky. Chceme se ale pokusit o CD
progresivnější jak po hudební tak zvukové stránce, což v obecně uvadající folkové invenci
chybí. Snažili jsme se najít někoho, kdo má zkušenosti a hlavně žánrově širší hudební záběr  a
nadhled – a to je právě Jirka.“
 
Na CD budou především zbrusu nové písničky, z poloviny takové, které dosud na živých
vystoupeních nezazněly. Z širokého okruhu autorů píšícím Poutům se na CD objeví písničky od
Gregora Vavřiny, Luboše Hrdličky, Ládi Straky, Honzy Brože a dalších. 
„Radek Novák: Rádi bychom také natočili něco z toho, co nám poslal Míša Röhrich – bezvadné
písničky. Bonbónkem bude na CD určitě z originálu No more walks in the wood Marcelem
Noskem přetextovaná vokálovka od The Eagles.“
Protože po hostování v roce 2013 vystupuje s Pouty opět nastálo zpěvačka Ajka Troníčková,
nahrají Pouta na nové CD některé její starší písničky. 
„Radek Novák: Chceme je nahrát v té podobě, jak je hrajeme v současnosti na koncertech.
Které písničky to budou necháváme ale zatím jako překvapení…“.
 
Bude-li se při natáčení dařit a půjde-li vše dobře, mělo by CD spatřit světlo světa na konci
června a mohlo by tudíž být k dostání na letních festivalových vystoupeních Pout, případně k
objednání prostřednictvím webu 
www.pouta.info
. „
Radek Novák: Všechno to tradičně stojí a padá s penězi, neb udělat pořádně CD není nic
levného. Stále sháníme a domlouváme, kdo by se chtěl na téhle společné práci finančně
podílet. Výsledek se tedy odvíjí od ryze prozaické otázky peněz – budou-li a kolik? Zatím se ale
vždycky našli fajn lidi, kteří pomohli – a za to předem díky!!!“)
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